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The influence of different concentrations of four antibiotics : chloramphenicol, aureomycin, erythromycin and
sulfamerazin, on the larval growth of Mytilus edulis (reared in the laboratory from the straight hinge stage on to
metamorphosis) has been studied by an analytic method. The growth at once is a function of the antibiotic utilised and
of its concentration in the culture vessel. The growth is rapid with erythromycin and chloramphenicol and slow with
aureomycin. It is more important when the concentration of chloramphenicol increases. It is the contrary with
aureomycin and erythromycin. [NOT CONTROLLED OCR], L'action de différentes concentrations de quatre
antibiotiques : chloramphénicol, auréomycine, érythromycine et sulfamérazine, sur la croissance larvaire de Mytilus
edulis (élevée au laboratoire du stade D à la métamorphose) a été étudiée par des méthodes analytiques. La
croissance est à la fois fonction de l'antibiotique utilisé et de sa concentration dans le milieu d'élevage. Rapidement en
présence d'érythromycine et de chloramphénicol, la croissance est lente en présence d'auréomycine. L'augmentation

de la concentration de l'antibiotique favorise la croissance dans le cas du chloramphénicol, et la défavorise dans le cas de l'auréomycine et de
l'érythromycine. [OCR NON CONTRÔLE]
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